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Abstract (en)
The guide bolts (15) at the ends of the slats (7) exhibit a sliding part (19) which is connected to said slats such that it can be displaced parallel to the
longitudinal edges (29) of the slats (7). In this manner, the slats (7) can be individually connected to the vertical guides (5) or released therefrom. In
order to mount the screen, the latter no longer has to be inserted in its entirety into the vertical guides from above or from beneath. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Führungsbolzen (15) an den Enden der Lamellen (7) weisen einen Schiebeteil (19) auf, welcher parallel zu den Längskanten (29) der Lamellen
(7) verschiebbar mit letzteren verbunden ist. Die Lamellen (7) lassen sich auf diese Weise einzeln mit den Vertikalführungen (5) verbinden oder
von diesen lösen. Zur Montage des Behanges muss dieser nicht mehr als Gesamtes von oben oder von unten in die Vertikalführungen eingeführt
werden. <IMAGE>
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